

# uans® HERBAL 2.2™

## post-colour conditioner

HERBAL 2.2 is an herbal reconstructive conditioning treatment with a low pH value (2.2-2.4). Used after every chemical treatment, it gently closes the cuticle, maximizes colour retention, and restores hair to its natural pH level.

HERBAL 2.2's special blend of botanicals (Green tea, Chamomile and Kelp Extracts plus Rosemary and Peppermint Essential Oils) moisturizes and protects hair from damage, and neutralizes lingering chemical smells. It's also an ideal once-a-week treatment for exquisitely soft and manageable hair.

**DIRECTIONS:** Apply after any chemical service. Allow to penetrate for 2 to 3 min. and rinse. Use once a week alternating with your regular conditioner to preserve colour vibrancy.

**FREE OF SULFATES, PARABENS, SODIUM CHLORIDE, PHTHALATES, GLUTEN, PRESERVATIVES AND ARTIFICIAL FRAGRANCES.**

**INGREDIENTS:** Aqua, Cetyl Alcohol, Citric Acid, Glyceryl Stearate, Lauryl Alcohol, Cetrimonium Chloride, Glycerin, Steartrimonium Chloride, Polyquaternium -78, Hydrogenated Castor Oil, Sebacic Acid Copolymer, Cetearth-20, Panthenol, Propylene Glycol, Butylene Glycol, Helianthus Annuus Seed Extract, Camellia Sinensis Leaf Extract, Anthemis Nobilis Flower Extract, Macrocyctis Pyrifera Extract, Rosmarinus Officinalis Oil, Mentha Piperita, Blue 1, Yellow 5.



**FREE OF: PARABENS, PEG, EO/PO, DEA, FORMALDEHYDE, PABA & GLUTEN – ANIMAL CRUELTY FREE (VEGAN)**

Professional use only • Not tested on animals

™/®Trademark & registered trademark of UANS International Inc. • www.uans.com • Toronto, ON CANADA M1B 3W1

Made in Canada

# uans® HERBAL 2.2™

## revitalisant après-couleur

HERBAL 2.2 est un traitement revitalisant restructeur à base de plantes avec un pH faible (2.2 à 2.4). Utilisé après chaque traitement chimique, il ferme doucement la cuticule, maximise la rétention de la couleur, et rétablit le niveau naturel du PH 2.2

Le mélange botanique spécial d'herbal (thé vert, camomille et extraits de Kelp plus des huiles essentielles de romarin et de menthe poivrée) hydrate et protège les cheveux contre les dommages, et en plus neutralise les odeurs chimiques. C'est également un traitement hebdomadaire idéal pour des cheveux extrêmement doux et dociles.

**MODE D'EMPLOI :** Appliquer après les services chimiques. Laisser pénétrer pendant 2 à 3 min. et rincer. Utiliser une fois par semaine en alternance avec votre revitalisant régulier pour préserver l'éclat des couleurs.

**NE CONTIENT PAS DE SULFATES, PARABÈNES, CHLORURE DE SODIUM, DE PHTALATES, DE GLUTEN, DE CONSERVATEURS ET DE PARFUMS ARTIFICIELS.**

**Ingrédients :** Aqua/eau, alcool cétylique, acide citrique, Glyceryl Stearate, alcool laurique, Cetrimonium Chlorure, Glycérine, Steartrimonium Chlorure, Polyquaternium -78, huile de ricin hydrogénée, acide sébacique Copolymer, Cetareth-20, panthénol, Propylène Glycol, butylèneglycol, extrait de pépins d'Helianthus annuus, extrait de Feuilles de Sinensis, extrait de fleurs Anthemis Nobilis, extrait de Macrocytis Pyrifera, huile de Rosmarinus officinalis (romarin), Menthe poivrée, Blue 1, Jaune 5.



**SANS : PARABENS, PEG, EO/PO, DEA, FORMALDEHYDE, PABA & GLUTEN – SANS CRUAUTE ENVERS LES ANIMAUX (VÉGÉTALIEN)**

Usage professionnel seulement • Non testé sur animaux

™/® Marque de commerce et marque de commerce enregistrée de : UANS International • www.uans.com • Toronto, ON CANADA M1B 3W1 Fabriqué au Canada